
 

 

 

 

Odijk, 15 januari 2024 

 

 

Onderwerp: Bewonersbijeenkomst Sluipverkeer Weteringsdijk    

   

 

Geachte leden van het college van B&W, gemeenteraad (en Bunniks Nieuws ter informatie), 

 

Vorige week ontvingen wij de uitnodiging voor een bewonersbijeenkomst op 24 januari over 

sluipverkeer op de Weteringsdijk, waar wij aanwezig zullen zijn. Allereerst willen wij onze waardering 

uitspreken voor de aandacht die u besteedt aan dit langdurige probleem, dat wij bijna 4 jaar geleden 

hebben aangekaart. Gedurende deze periode zijn wij voortdurend in gesprek geweest met de 

gemeente, waarbij ruim 2 jaar geleden de toezegging is gedaan om de Weteringsdijk fysiek af te 

sluiten met een verkeerspaaltje op de aangegeven plek op bijlage 1. Bewoners die veel lager aan de 

Weteringsdijk wonen, hebben zelfs vóór de start van het project 't Burgje de toezegging gekregen dat 

er een fysieke afsluiting zal komen bij het begin van de nieuwe wijk. 

Niettemin vinden wij deze uitnodiging bijzonder verrassend.  

• Ten eerste is het dossier met betrekking tot de Weteringsdijk bekend bij zowel de vorige als 

de huidige gemeenteraad en ambtenaren. Desondanks ervaren wij, als aanwonenden, 

telkens een uitdaging wanneer het personeel bij de gemeente wisselt, wat in de afgelopen 

jaren zeer frequent is voorgekomen. Steeds moeten wij opnieuw en uitvoerig uitleg geven 

over de kwesties en de gedane toezeggingen van de gemeente in dit dossier. Als inwoners 

van de gemeente Bunnik verwachten wij dat de gemeente onze zorgen en het dossier serieus 

neemt, zoals wij herhaaldelijk hebben verzocht. 

 

• Ten tweede lijkt het, met deze aangekondigde bewonersbijeenkomst, alsof de gemeente 

gedurende de afgelopen vier jaar de zorgen van de aanwonenden aan de Weteringsdijk niet 

serieus heeft genomen. Dit wordt geïllustreerd door de tekst in de uitnodiging voor deze 

bewonersbijeenkomst, waaronder de zin: "... Er zijn technische specialisten om eventuele 

vragen te beantwoorden…" (zie bijlage 2 voor de volledige tekst van de uitnodiging). In 

werkelijkheid hebben wij geen vragen voor de technische specialisten; wij wachten enkel op 

de serieuze uitvoering van de toezegging die de gemeente heeft gemaakt om de 

Weteringsdijk fysiek af te sluiten met een (uitneembare) verkeerspaal, wat uiterlijk vóór 31 

oktober had moeten gebeuren. 

 

• Ten derde, het feit dat de gemeente een bewonersbijeenkomst wil organiseren over 

sluipverkeer op de Weteringsdijk, suggereert dat zij niet van plan is om de weg fysiek af te 

sluiten, zoals toegezegd aan de aanwonenden. Anders zou er geen sprake zijn van 

sluipverkeer. Dit doet vermoeden dat de gemeente mogelijk een verborgen agenda heeft, wat 

indruist tegen de transparantie die de gemeente zou moeten betrachten jegens de bewoners. 



 

 

In eerdere gesprekken met diverse ambtenaren en wethouders, is ons toegezegd dat er een plan van 

aanpak wordt opgesteld voor de Weteringsdijk, evenals een plan voor de handhaving van het 

verkeersverbod op die locatie. Niettemin hebben wij, ondanks deze toezeggingen, geen documenten, 

communicatie of terugkoppeling ontvangen. 

Enkele weken geleden hebben wij een WOO-verzoek ingediend om o.a. helderheid te verkrijgen over 

de stand van zaken en om te zien welke acties de gemeente heeft ondernomen met betrekking tot dit 

dossier. Naar aanleiding hiervan heeft de gemeente mij uitgenodigd en verzocht om het WOO-

verzoek in te trekken, omdat de tijd die besteed zou worden aan het uitzoeken van de gevraagde 

documenten benut zou worden voor het aanpakken van het dossier en het afronden van het plan van 

aanpak voor de Weteringsdijk. Wij hebben het WOO-verzoek ingetrokken, echter zien wij tot op 

heden geen beweging in het dossier. Het lijkt erop dat wij wederom aan het lijntje worden gehouden 

en niet serieus worden genomen. 

Inmiddels is de Weteringsdijk kapotgereden en ernstig beschadigd, waardoor de veiligheid niet meer 

gewaarborgd is. Er zijn overal gaten in de weg, en bij regen ontstaan grote plassen water die niet 

alleen verkeer in gevaar brengen, maar ook de veiligheid van aanwonenden en voetgangers 

bedreigen. 

In bijlage 3 vindt u de verkeersroutering die de gemeente aan elke bewoner van 't Burgje heeft 

verstrekt. Het is van cruciaal belang dat de gemeente ervoor zorgt dat zowel bewoners als hun 

bezoekers en leveranciers zich aan deze routering houden. 

Naast de gemeenteraad en het college van B&W informeren wij ook Bunniks Nieuws, de lokale krant, 

over de bewonersbijeenkomst op de Weteringsdijk. Daarom hebben wij de namen van de betrokken 

ambtenaren niet in deze correspondentie vermeld. Bunniks Nieuws is bekend met dit dossier en heeft 

al enkele artikelen hierover geschreven. Om de transparantie te bevorderen, nemen wij hen in cc, 

zodat zij op de hoogte zijn van de laatste ontwikkelingen voor eventuele publicatie hierover. 

Wij zien uit naar uw reactie en verwachten dat de bijeenkomst op 24 januari een constructief 

karakter zal hebben, waarin de gemeente haar doelen en verwachtingen duidelijk communiceert. 

Voor de geloofwaardigheid van de gemeente is het van belang dat zij niet afwijkt van haar 

toezeggingen en haar plannen. 

 
Met vriendelijke groet,  
Aanwonenden aan Weteringsdijk 
 

• Peter Verkerk 

• Bernadette Dorresteijn 

• Ton Vernooij 

• Patricia van den Boom 

• Yvette Schoonenwolf 

• Ronald de Coo 

• Hanifa El Ahmadi 

• Abdel El Hachhouchi 
  



 

 

Bijlage 1: locatie verkeerpaaltje afsluiting Weteringsdijk 
 

 
  



 

 

Bijlage 2: Uitnodiging bewonersbijeenkomst ‘sluipverkeer Weteringsdijk’ 
 
 

  



 

 

Bijlage 3: Routing autoverkeer ‘t Burgje 
 

 


